
Protokół Nr 37/21
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Spraw Społecznych i Sportu
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

odbytego w dniu 1 grudnia 2021 roku
w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1300 do godz. 1340.

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś 

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na komisji:

1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Tadeusz Łopaciuk
3. Antoni Malinowski
4. Agata Koc

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś dokonał otwarcia posiedzenia, 
stwierdził obecność czterech członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie 
Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc oraz 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ciechanowiec na rok 2022 r. 
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.
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Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  inne
propozycje do porządku posiedzenia Komisji.
Innych propozycji nie zgłoszony.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie proponowany
porządek posiedzenia.

Przewodniczący Komisji  Jan Krzysztof Binaś  stwierdził,  że proponowany porządek
posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności czterech członków Komisji.

Ad pkt 3 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Ciechanowiec na lata 2022-2037.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa
Gminy Ciechanowiec jest bezpośrednio i ściśle związana z budżetem gminy na 2022
rok. Oznacza to, że kwoty muszą być bezwzględnie takie same. Jeżeli zaś chodzi  
o lata od roku 2023 to są to prognozowane  kwoty dochodów, wydatków, przychodów
i rozchodów. Wieloletnia Prognoza Finansowa została opracowana do 2037 roku,
ponieważ  w  2022  roku  planowany  jest  do  zaciągnięcia  kredyt  w  wysokości
9 000 000,00 zł. Żeby zachować płynność finansową, kredyt trzeba było rozłożyć na
15  lat.  W  roku  bieżącym  planowane  było  zaciągnięcie  kredytu  w  wysokości
6 500 000,00 zł. Jednak okazało się, że nie ma potrzeby zaciągania tego kredytu.  
W związku  z  tym zadłużenie  na  koniec  roku  wyniesie  5 900 000,00  zł.  W chwili
obecnej ciężko jest przewidzieć zadłużenie gminy na koniec 2022 roku. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że wpłynęła Uchwała Nr RIO.II-00311-
1/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia
19  listopada  2021  r.  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ciechanowiec na lata
2022-2037. Opinia opiera się na liczbach, czyli na zachowaniu relacji określonych  
w ustawie. Sprawdzono, czy kwoty są zgodne z prawem. 

Uchwała  Nr  RIO.II-00311-1/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii
o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
i Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wskaźniki  indywidualne  dla  gminy  są  dobre.  W  chwili  obecnej  obliczane  są  na
poziomie  trzech  poprzednich  lat.  Natomiast  do  końca  grudnia  bieżącego  roku
Burmistrz zdecyduje, czy gmina Ciechanowiec będzie obliczała średnią arytmetyczną
z siedmiu, czy z trzech poprzednich lat. 

Skarbnik  Gminy  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Ciechanowiec na
lata 2022-2037.

Komisja  4  głosami  za  w obecności  4  członków Komisji  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec
na lata 2022-2037.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Ciechanowiec na lata 2022-2037 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 4

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  jeżeli  chodzi  o  budżet  Gminy
Ciechanowiec  na  2022  rok  to  jest  on  duży,  ponieważ  same  wydatki  majątkowe
przekraczają kwotę ogólną budżetu z przed kilku lat. Wydatki majątkowe wynoszą
ponad  39 000 000,00  zł,  a  dochody  majątkowe  21 000 000,00  zł.  Najbardziej
strategiczna jest tabela inwestycyjna. Pięć dużych inwestycji przeszło do realizacji  
z  ubiegłego  roku.  Jest  to  ul.  Podlaska,  ul.  Armii  Krajowej,  ul.  Spółdzielcza,
bioróżnorodność i fotowoltaika. Do budżetu wprowadzono nadwyżkę i wolne środki
na  rok  2022,  ponieważ  w  roku  bieżącym  środki  te  nie  zostaną  wydane.
Wprowadzony został również planowany kredyt w wysokości 9 000 000,00 zł. 

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do  projektu
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r.

Komisja  4  głosami  za  w obecności  4  członków Komisji  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r.
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt 5

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji  Jan Krzysztof Binaś zapytał,  czy Radni zgłaszają sprawy
różne.
Żadnych spraw nie poruszono. 

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś podziękował za udział w posiedzeniu
Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Sportu  i  dokonał  zamknięcia
posiedzenia.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Przewodniczący Komisji

  Jan Krzysztof Binaś 
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